
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Ministeren for børn, undervisning og ligestilling

Dato: 19. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Hvilke analyser lægger ministeren til grund for vurderingen af, at det er muligt
at spare 2 pct. årligt på erhvervsuddannelserne, og vil ministeren redegøre
for, hvilke typer besparelser der kan forventes at udgøre de 2 pct., herunder
hvor mange penge de enkelte typer besparelser forventes at udgøre? Ministe-
ren bedes i den sammenhæng give et konkret eksempel på, hvordan en gen-
nemsnitlig erhvervsskole kan opnå de nødvendige besparelser i 2019.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lotte Rod (RV).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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